

၂၀၀၁ အောက်တိုဘာလ ၁၇ ရက်

ရှမ်းလူမှုအသိုင်းအဝိုင်းအခြေပြုအဖွဲ့များ၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

ရှမ်းအနုပညာရှင်များက ၂၀၁၀ အတုအယောင်ရွေးကောက်ပွဲအား ဖွင့်ချတိုက်ခိုက်လိုက်ခြင်း

ရှမ်းအနုပညာရှင်အကျော်အမော်အချို့က ၂၀၁၀ ရွေးကောက်ပွဲကိုဆန့်ကျင် ကန့်ကွက်သည့် ဗွီစီဒီသစ်အတွက် တရားဝင် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတခုကို ထိုင်းနယ်စပ်တနေရာတွင် ယနေ့ကျင်းပသည်။ စင်စစ်အားဖြင့် ယင်းအခွေသည် ရှမ်းပြည် တလွှား လျှို့ဝှက်ရေပန်းစားလျက်ရှိသည့် အခွေဖြစ်သည်။

နယ်စပ်အခြေစိုက် လူထုအခြေပြုအဖွဲ့များကဖြန့်ဝေလိုက်သည့် ယင်းရှမ်းဘာသာ ဗွီစီဒီခွေတွင် အထင်ကရအနုပညာ ရှင်များ၏ ဆန်းသစ်စွာမှတ်တမ်းတင်ထားသော ဗွီဒီယိုရုပ်ပုံများ၊ ကာတွန်းများ ခေတ်ပေါ်တေးဂီတနှင့် ရိုးရာသီချင်းများ ပါဝင်သည်။ ထို့အပြင် ၂၀၀၈ နာဂစ်ဖွဲ့စည်းပုံလူ့အခွင့်အရေး၊ မူးယစ်ဆေးဝါး၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ပညာရေး စသည့် အကြောင်းအရာအလိုက် လှုပ်ရှားတက်ကြွသူများနှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်းခန်းကိုပါ ပေါင်းစပ်ထည့်သွင်းထားသည်။ စစ်အုပ်စုကျင်းပပေးမည့် အတုအယောင်ရွေးကောက်ပွဲသည် ရှမ်းပြည်အတွက် မည်သို့သောတိုးတက်မှုကိုမျှ ဆောင်ကြဉ်းမည် မဟုတ်ဟူသောအချက်ကို မီးမောင်းထိုးပြဖော်ကျူးထားသည်။

စက်တင်ဘာလအစောပိုင်းမှစ၍ ရှမ်းပြည်အတွင်းသို့ ၎င်းဗွီစီဒီအခွေတစ်ထောင်ခန့် ဖြန့်ချိခဲ့ပြီး ဒေသခံလူမှုအခြေပြု ကွန်ယက်များမှတစ်ဆင့် လျှို့ဝှက်ထပ်ဆင့်ကူးယူဖြန့်ပေးကြသည်။

"လူထုကရွေးကောက်ပွဲနဲ့ပတ်သက်ပြီး တကယ့်အမှန်တရားကို အဝမ်းမရသိချင်နေကြတယ်။ အဲဒီရွေးကောက်ပွဲက သူတို့ဘဝတွေအပေါ် ဘယ်လိုသက်ရောက်မလဲဆိုတာ သိချင်နေကြတယ်"ဟု ရှမ်းအမျိုးသမီးရေးရာ ဆက်သွယ် လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်ရေးအသင်း (SWAN) မှ နန်းဆိုင်မွန်းက ပြောဆိုခဲ့ပါသည်။

ယခုဗွီစီဒီခွေ၏ A ဝိကဇေ A င်မြင်မှုမှာ (Freedom Way) တီးဝိုင်း A ဖွဲ့ဝင်သီချင်းရေးဆရာ " စ ခ ဟ " ၏ ၂၀၁၀ ရွေးချယ်ရာလမ်း သီချင်းကြောင့်ဟု ဆိုနိုင်သည်။ ၎င်းကိုယ်တိုင် သီဆိုထားခြင်းဖြစ်သည်။

"ဒီ VCD ဖြစ်လာဖို့ စဉ်းစားချက် A ဘေးလုံးက ဒေသခံလူမှု A သိုင်း A ဝိုင်းတွေထဲကနေ ဖြစ်ပေါ်လာတာပါ"ဟု ချဉ်ခါးရှိန်း A ဝိပွယ်ရှိ "စ ခ ဟ" က ထောက်ပြသည်။ "ရှမ်းပြည်နယ်တလွှားမှာ A မျိုးသားရေးသီချင်းတွေကတဆင့် ကြွေးကျော်ဖော်ကျူးထားတဲ့ တော်လှန်ရေး A စဉ် A လာရှိတယ်"ဟု ၎င်းကဆိုသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတိုင်းရင်းသား ပြည်နယ်များတွင် ဗမာဘာသာစကားသည်သာ တရားဝင်ရုံးသုံးဘာသာစကား ဖြစ်သဖြင့် ရှမ်းလူမျိုး A သိုင်း A ဝိုင်းကလည်း VCD A ခွေများကိုသာ A ဘေးထားကြရသည်။ မိခင်ဘာသာစကား A ဖြစ် ခံစားနား ထောင်လိုသောကြောင့်ဖြစ်သည်။ A ခု A ခွေ A ဘေး Youtube A င်တာနက် စာမျက်နှာတွင်လည်း ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

Youtube: Shan Oppose 2010 Election in Burma part1 to part 14

Facebook: [Shan Oppose 2010 Election in Burma](#),

Twitter: <http://twitter.com/@shancommunities>, www.shanhumanrights.org

A သေးစိတ်သိရှိလိုပါက
နန်းဆိုင်မွန်း + ၆၆ ၈၁ ၉၉၂ ၈၆၈၃
စိုင်းစိုင်း + ၆၆ ၈၃ ၁၅၂ ၄၄၁၅